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非保密概要 

附件 4：关于国内氢碘酸生产情况的说明 

本附件内容包含申请人同类产品的产量数据，属于申请人的商业

秘密，故申请保密。 

在申请书公开版本的正文部分，已经以指数形式提供了上述数据

的非保密概要，并且提供了申请人同类产品产量占国内总产量比例的

范围。该比例始终超过 90%，根据《反倾销调查立案暂行规则》第五

条的规定，申请人有资格代表国内产业提出本次反补贴调查申请。 
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三部门关于加快石墨烯产业创新发展的若干意见

发布时间：2015-11-30  来源：原材料工业司  

工业和信息化部 发展改革委 科技部
关于加快石墨烯产业创新发展的若干意见 　 　　　

工信部联原〔2015〕435号 

　　　

各省、自治区、直辖市及计划单列市、新疆生产建设兵团工业和信息化、发展改革、科技主管部门：

　　　 

　　为加快实施创新驱动发展战略，贯彻执行国务院《“十二五”国家战略性新兴产业发展规划》、《中国制造2025》，

落实工业和信息化部《新材料产业“十二五”发展规划》、发展改革委等3部门印发的《关键材料升级换代工程实施方

案》，引导石墨烯产业创新发展，助推传统产业改造提升、支撑新兴产业培育壮大、带动材料产业升级换代，现提出以

下意见：

　　

　　一、抓住机遇培育壮大石墨烯产业

　　

　　石墨烯是在光、电、热、力等方面具有优异性能，极具应用潜力、可广泛服务于经济社会发展的新材料。在能源装

备、交通运输、航空航天、海工装备等产品上已呈现良好应用前景。发展石墨烯产业，对带动相关下游产业技术进步，

提升创新能力，加快转型升级，激活潜在消费等，都有着重要的现实意义。

　　我国石墨烯材料及应用经过自主系统研发，生产技术、工艺装备和产品质量取得了重大突破，在储能器件、改性材

料、智能穿戴等产品上的应用效果逐步显现，产业化势头可喜，多个具有石墨烯特色的产业创新示范区已露雏形，产业

化步伐明显加快。当前，我国石墨烯材料正处于从实验室走向产业化的关键时期。

　

　　但受石墨烯材料生产技术成熟度不高、产业化应用路径长等因素制约，我国石墨烯材料批量化生产和应用尚未完全

实现，还存在技术转化能力弱、工装控制精度低、质量性能波动大、生产成本比较高、标准化建设滞后、商业应用领域

窄等问题。因此，在我国新材料、高端装备快速发展，制造业由大变强的进程中，亟待以石墨烯市场开发遇到的突出问

题为导向，以终端产品需求为牵引，采取“一条龙”模式构建完善产业链，围绕产业链配制创新链、集聚创新要素，强化

上下游协同创新，着力提升石墨烯材料及其应用产品的综合性能，推进石墨烯首批次产业化应用，加快培育和壮大石墨

烯产业。

　　

　　二、把石墨烯产业打造成先导产业

　

　　（一）总体目标

　　全面贯彻党的十八大和十八届三中、四中、五中全会精神，坚持创新驱动和军民融合发展，以问题为导向，以需求

为牵引，以创新为动力，着力石墨烯材料高质量稳定生产，着力石墨烯材料标准化、系列化和低成本化，着力构建石墨

烯材料示范应用产业链，着力引导提高石墨烯材料生产集中度，加快规模化应用进程，推动石墨烯产业做大做强。
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　　到2018年，石墨烯材料制备、应用开发、终端应用等关键环节良性互动的产业体系基本建立，产品标准和技术规

范基本完善，开发出百余项实用技术和样品，推动一批产业示范项目，实现石墨烯材料稳定生产，在部分工业产品和民

生消费品上的产业化应用。

　　

　　到2020年，形成完善的石墨烯产业体系，实现石墨烯材料标准化、系列化和低成本化，建立若干具有石墨烯特色

的创新平台，掌握一批核心应用技术，在多领域实现规模化应用。形成若干家具有核心竞争力的石墨烯企业，建成以石

墨烯为特色的新型工业化产业示范基地。

　　　

　　（二）基本原则

　　坚持企业主体，政策引导。发挥市场在资源配置中的决定性作用，激发市场主体活力，提升要素配置效率，发挥国

家有关专项及产业政策的引导作用，营造良好发展环境，加快石墨烯材料研究成果产业化进程。

　　

　　坚持创新驱动，典型示范。创新技术、业态和商业模式，本着利益共享、风险共担，打造产业发展利益共同体，以

实现产业化应用为龙头，突破制约产业化应用的技术、业态和商业模式上的障碍，加快推进示范应用。

　　

　　坚持需求牵引，技术推动。围绕国家重大工程和战略性新兴产业发展需求，促进石墨烯产业链纵向延伸，深化“产

学研用”合作，立足提质降本增效，协同开展生产和应用技术攻关，完善石墨烯产业持续创新发展的体系。

　　　

　　三、推进产业发展关键技术创新

　　

　　（一）突破石墨烯材料规模化制备共性关键技术。围绕石墨烯材料批量制备以及基于石墨烯的各类功能材料制备关

键技术，引导骨干企业携手有关高校、科研院所，协同开发材料规模化制备技术，促进关键工艺及核心装备同步发展，

提升产业化水平，实现对石墨烯层数、尺寸以及表面官能团等关键参数的有效控制，提高石墨烯材料规模化制备的工艺

稳定性、性能一致性、产品合格率，有效降低成本。

　　

　　（二）加强知识产权体系建设。鼓励企业与高校、科研院所、知识产权机构等，协同开展石墨烯产业关键技术知识

产权运用保护体系建设，提升专利的数量和质量，定期发布石墨烯产业专利态势，建立石墨烯知识产权运营平台，完善

知识产权交易和保护机制，促进知识产权高效利用。

　　

　　（三）搭建产业发展服务平台。依托现有资源，完善石墨烯产业发展所需公共研发、技术转化、检验检测与信息交

流等平台，建立开放的石墨烯材料与器件性能参数数据库。引导石墨烯材料生产企业联合下游用户、相关科研院所，围

绕石墨烯产品生产和性能评价，建立合作开发机制。

　　　

　　四、推进首批次产业化应用示范

　　

　　（一）创新石墨烯材料产业化应用关键技术。积极利用石墨烯材料提升传统产品综合性能和性价比。推进石墨烯材

料在新产品中的应用。开发大型石墨烯薄膜制备设备及石墨烯材料专用检测仪器。重点发展利用石墨烯改性的储能器

件、功能涂料、改性橡胶、热工产品以及用于环境治理及医疗领域功能材料的生产应用技术，基于石墨烯材料的传感

器、触控器件、电子元器件等产品的制备技术。

　　　　

　　（二）开展终端应用产品示范推广。围绕新兴产业发展和现代消费需要，瞄准高端装备制造、新能源及新能源汽

车、新一代显示器件、智能休闲健身等领域，构建石墨烯制品示范应用推广链，促进石墨烯材料的研制生产、应用开发

及性能评测等环节互动，提升性价比，示范推广利用石墨烯生产的储能材料、导电材料、导热材料、功能涂料、复合材

料、光电子微电子材料以及环境治理与医疗诊疗用新材料。

　　

　　（三）促进军民融合发展。加大石墨烯材料在国防科技领域的应用，围绕石墨烯材料应用开发建立军民口科研机构

协作机制，推动技术成果、信息资源共享，促进专业人才、基础设施等要素的互动。发挥军民结合公共服务平台作用，

开展两用技术交流对接，借助建设以军民结合为特色的新型工业化产业示范基地，带动提升石墨烯产业军民融合水平。
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　　五、推进产业绿色、循环、低碳发展

　　

　　（一）壮大石墨烯材料制造业规模。加快石墨烯材料生产迈向规模化、柔性化、智能化、绿色化。新建石墨烯材料

生产线原则上要进入化工园区，符合化工园区环保准入条件和园区规划环评要求，粉体生产线装置规模不低

于10吨/年，薄膜生产线能够连续自动转片。鼓励石墨烯粉体制备与天然石墨资源开发有机结合。

　　

　　（二）促进产业集聚发展。鼓励石墨烯材料生产企业以资本、技术、品牌等为纽带，在材料制备领域提高生产集中

度。支持中小企业发挥自身“专精特新”优势，利用石墨烯材料开发适销对路的新技术、新产品、新材料、新装备，支持

开展形式多样的应用创新、创业活动，集群发展石墨烯材料应用产业，形成聚集效益，打造产业示范基地。

　　

　　（三）实现产业绿色发展。优化石墨烯材料生产工艺，完善生产装备，鼓励选用符合能效1级或节能产品推广目录

中的产品和设备。发展石墨烯材料清洁生产技术，推行循环型生产方式，实现石墨烯材料生产过程废物的综合利用及达

标排放。推进智能化生产，加强石墨烯材料生产的污染物排放和能耗、物耗管理，开展石墨烯材料生物安全性研究，促

进产业绿色发展。

　　

　　六、推进拓展应用领域

　　

　　（一）积极服务于国家重点工程建设。立足石墨烯材料独特性能，针对航空航天、武器装备、重大基础设施所需产

品的性能要求，协同研制并演示验证功能齐备、可靠性好、性价比优的各类新型石墨烯应用产品。加快防腐涂料在海工

装备、港口岛礁等设施中的推广应用。

　　

　　（二）不断开拓工业领域新应用。重点围绕涂料、树脂、橡胶、电池材料等现有大宗产品性能提升，新能源、新能

源汽车、节能环保、电子信息等领域所需新产品，引导石墨烯材料生产、应用产品生产企业和终端用户跨行业联合，利

用石墨烯材料协同开发性能适用、成本合理的石墨烯应用产品，并根据终端应用需要持续提高石墨烯材料性价比，培育

和扩大石墨烯产品在工业领域的应用市场。

　　

　　（三）努力提升服务民生能力。开发基于石墨烯薄膜、石墨烯功能纤维的穿戴产品，满足人们对智能休闲健身产品

的多功能需求。加快开发石墨烯发热器件，推进基于石墨烯的高效供暖系统示范工程建设和应用推广，提高建筑节能水

平。创新石墨烯产品在安全防护、医疗卫生、环境治理等领域的应用，更好满足经济社会发展。

　　

　　七、保障措施

　　

　　（一）加大政策扶持。结合实施创新驱动发展战略，统筹各类资源，激发市场主体积极性，支持企业围绕石墨烯产

业发展，加大石墨烯材料制备关键工艺和装备研发力度，鼓励技术、业态和商业模式协同创新，交流培养专业人才，发

展高端品种、提高质量性能，组织实施重大应用示范项目。

　　

　　（二）加强投融资引导。引导各类资本参与石墨烯企业股权并购和高端项目开发。鼓励有条件的地区设立产业发展

专项资金。支持产融携手创新基于构建完整产业链、着眼终端产品推广应用的互惠合作融资模式。研究建立石墨烯产品

首批次应用示范风险补偿机制，鼓励石墨烯产业化应用。

　　

　　（三）完善标准规范体系。建立适合我国产业特点并与国际接轨的石墨烯标准体系，按照分类指导原则，尽快完善

石墨烯材料的术语、产品、方法以及生产过程污染物排放等标准规范，统筹前沿领域标准预先研究，鼓励制定先进的企

业标准或团体标准。研究石墨烯材料认证技术要求。

　　

　　（四）加强行业管理和服务。指导建立石墨烯产业发展联盟，完善石墨烯行业运行监测、预警机制。发挥第三方机

构作用，发布产业发展动态信息，防止盲目投资和低水平重复建设，组织推广节能减排、安全生产等共性技术，加强国

际合作交流，探索开展相关产品认证，防止不当竞争与虚假宣传，强化行业自律，维护市场秩序。

　　



　　各地工业和信息化、发展改革、科技主管部门要根据当地石墨烯产业发展实际，强化统筹协调和督促落实，因地制

宜研究制定相关政策措施，激发市场主体创新活力，积极引导、协助上下游企业打通产业链，指导开展知识产权建设、

保护和运用工作，促进石墨烯产业持续健康发展。

　　　

　　

　

工业和信息化部  发展改革委  科技部

2015年11月20日
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附件 6：中华人民共和国海关进出口税则 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



税则号列 货　 品　 名　 称 最惠
(％)

普通增值
税率

出口
退税

计量
单位

监管
条件 Ａｒｔｉｃｌｅ Ｄｅｓｃｒｉｐｔｉｏｎ

２８ １０ 硼的氧化物ꎻ硼酸: Ｏｘｉｄｅｓ ｏｆ ｂｏｒｏｎꎻ ｂｏｒｉｃ ａｃｉｄｓ:

２８１０ ００１０ ￣￣￣硼的氧化物 ５ ５ ３０ １７ 千克 ￣￣￣Ｏｘｉｄｅｓ ｏｆ ｂｏｒｏｎ

２８１０ ００２０ ￣￣￣硼酸 ５.５ ３０ １７ 千克 ＡＢ ￣￣￣Ｂｏｒｉｃ ａｃｉｄｓ

２８ １１ 其他无机酸及非金属无机氧化物: Ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ａｃｉｄｓ ａｎｄ ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ｏｘｙ￣
ｇｅｎ ｃｏｍｐｏｕｎｄｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ:

￣其他无机酸: ￣Ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ａｃｉｄｓ:

２８１１ １１００ ￣￣氟化氢(氢氟酸) ５.５ ３５ １７ 千克 ３ＡＢ ￣￣Ｈｙｄｒｏｆｌｕｏｒｉｃ ａｃｉｄ

２８１１ １２００ ￣￣氰化氢(氢氰酸) ５.５ ３５ １７ 千克 ２３ ￣￣Ｈｙｄｒｏｃｙａｎｉｃ ａｃｉｄ

￣￣其他: ￣￣Ｏｔｈｅｒ:

２８１１ １９２０ ￣￣￣硒化氢 ５ ５ ３５ １７ 千克 ＡＢ ￣￣￣Ｈｙｄｒｏｇｅｎ ｓｅｌｅｎｉｄｅ

２８１１ １９９０ ￣￣￣其他 ５ ５ ３５ １７ 千克 ￣￣￣Ｏｔｈｅｒ

２８１１ １９９０ １０ 氢碘酸 ５ ５ ３５ １７ 千克 ＡＢＧ Ｈｙｄｒｏｉｏｄｉｃ ａｃｉｄ

２８１１ １９９０ ２０ 砷酸、焦砷酸、偏砷酸 ５ ５ ３５ １７ 千克 Ｘ Ａｒｓｅｎｉｃ ａｃｉｄꎬ ｐｙｒｏａｒｓｅｎｉｃ ａｃｉｄꎬ ｍｅｔａａｒｄｓｅｎｉｃ ａｃｉｄ

２８１１ １９９０ ９０ 其他无机酸 ５ ５ ３５ １７ 千克 ＡＢ Ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ａｃｉｄｓ
￣其他非金属无机氧化物: ￣Ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ｏｘｙｇｅｎ ｃｏｍｐｏｕｎｄｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ:

２８１１ ２１００ ￣￣二氧化碳 ５ ５ ３０ １７ 千克 ＡＢ ￣￣Ｃａｒｂｏｎ ｄｉｏｘｉｄｅ

￣￣二氧化硅: ￣￣Ｓｉｌｉｃｏｎ ｄｉｏｘｉｄｅ:

２８１１ ２２１０ ￣￣￣硅胶 ５ ５ ３０ １７ ９ 千克 ＡＢ ￣￣￣Ｓｉｌｉｃａ ｇｅｌ

２８１１ ２２９０ ￣￣￣其他 ５ ５ ３０ １７ ９ 千克 ＡＢ ￣￣￣Ｏｔｈｅｒ

２８１１ ２９００ ￣￣其他 ５ ５ ３０ １７ 千克 ￣￣Ｏｔｈｅｒ

２８１１ ２９００ １０ 三氧化二砷、五氧化二砷[亚砷(酸)酐、砒霜、
白砒、氧化亚砷、砷(酸)酐、三氧化砷]

５ ５ ３０ １７ 千克 Ｘ Ａｒｓｅｎｏｕｓ ｏｘｉｄｅ (ａｒｓｅｎｉｃ ｔｒｉｏｘｉｄｅ)ꎬａｒｓｅｎｉｃ ｐｅｎｔｏｘｉｄｅ
( ｉｎｃｌｕｄｉｎｇ ａｒｓｅｎｉｃ ｔｒｉｏｘｉｄｅꎬ ａｒｓｅｎｏｕｓ ａｎｈｙｄｒｉｄｅꎬ ａｒ￣
ｓｅｎｉｃ ｗｈｉｔｅ)

２８１１ ２９００ ２０ 四氧化二氮 ５ ５ ３０ １７ 千克 ３Ａ Ｄｉｎｉｔｒｏｇｅｎ ｔｅｔｒｏｘｉｄｅ
２８１１ ２９００ ９０ 其他非金属无机氧化物 ５ ５ ３０ １７ 千克 Ｏｔｈｅｒ ｉｎｏｒｇａｎｉｃ ｏｘｙｇｅｎ ｃｏｍｐｏｕｎｄｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ

第三分章　 非金属卤化物

　 　 　 　 　 及硫化物

Ⅲ ＨＡＬＯＧＥＮ ＯＲ ＳＵＬＰＨＵＲ
ＣＯＭＰＯＵＮＤＳ ＯＦ ＮＯＮ￣ＭＥＴＡＬＳ

２８ １２ 非金属卤化物及卤氧化物: Ｈａｌｉｄｅｓ ａｎｄ ｈａｌｉｄｅ ｏｘｉｄｅｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ:

￣氯化物及氯氧化物: ￣Ｃｈｌｏｒｉｄｅｓ ａｎｄ ｃｈｌｏｒｉｄｅ ｏｘｉｄｅｓ:

￣￣￣非金属氯化物: ￣￣￣Ｏｔｈｅｒ ｃｈｌｏｒｉｄｅｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ:

２８１２ １１００ ￣￣碳酰二氯 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ ￣￣Ｃａｒｂｏｎｙｌ ｄｉｃｈｉｌｏｒｉｄｅ (ｐｈｏｓｇｅｎｅ)

２８１２ １２００ ￣￣氧氯化磷 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ ￣￣Ｐｈｏｓｐｈｏｒｕｓ ｏｘｙｃｈｌｏｒｉｄｅ( ｐｈｏｓｐｈｏｒｙｌ ｍｏｎｏｃｈｌｏｒｉｄｅꎻ
ｐｈｏｓｐｈｏｒｕｓ ｏｘｙｔｒｉｃｈｌｏｒｉｄｅ)

２８１２ １３００ ￣￣三氯化磷 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ ￣￣Ｐｈｏｓｐｈｏｒｕｓ ｔｒｉｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １４００ ￣￣五氯化磷 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ ￣￣Ｐｈｏｓｐｈｏｒｕｓ ｐｅｎｔａｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １５００ ￣￣一氯化硫 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ ￣￣Ｓｕｌｆｕｒ ｍｏｎｏｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １６００ ￣￣二氯化硫 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ ￣￣Ｓｕｌｆｕｒ ｄｉｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １７００ ￣￣亚硫酰氯 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ ￣￣Ｔｈｉｏｎｙｌ ｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １９００ ￣￣其他: ￣￣Ｏｔｈｅｒ:

２８１２ １９００暂 １０ 氯化亚砜(亚硫酰氯ꎬ氧氯化硫) ２ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ Ｓｕｌｐｈｏｘｉｄｅ ｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １９００ ２０ 三氯化砷 ５.５ ３０ １７ 千克 ２３ＡＢ Ａｒｓｅｎｉｃ ｔｒｉｃｈｌｏｒｉｄｅ

２８１２ １９００ ９１ 其他非金属氯化物 ５.５ ３０ １７ 千克 Ｏｔｈｅｒ ｃｈｌｏｒｉｄｅｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ

２８１２ １９００ ９９ 其他非金属氯氧化物 ５.５ ３０ １７ 千克 Ｏｔｈｅｒ ｃｈｌｏｒｉｄｅ ｏｘｉｄｅｓ ｏｆ ｎｏｎ￣ｍｅｔａｌｓ

￣其他: ￣Ｏｔｈｅｒ:

￣￣￣氟化物及氟氧化物: ￣￣￣Ｆｌｕｏｒｉｄｅ ａｎｄ ｏｘｙｆｌｕｏｒｉｄｅ:

２８１２ ９０１１ ￣￣￣￣三氟化氮 ５.５ ３０ １７ ９ 千克 ＡＢ ￣￣￣￣Ｎｉｔｒｏｇｅｎ ｔｒｉｆｌｕｏｒｉｄｅ

２８１２ ９０１９ ￣￣￣￣其他 ５ ５ ３０ １７ 千克 ￣￣￣￣Ｏｔｈｅｒ

３４１中华人民共和国海关进口税则　 第六类
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附件 7：中国海关进出口数据 



非保密概要 

附件 7：本附件之内容为申请书正文部分所提供的中国海关进出

口数据的底层逐笔进口数据。本部分内容反映了调查期内原产于美国

和日本的氢碘酸产品进口到中国的逐笔交易信息，涉及交易双方的商

业秘密，故申请保密。 

在申请书公开版本的正文部分，根据本附件之内容整理统计的中

国海关进口数据已经作为公开信息全部披露。 



附件 8：海运费、保险费率和美国、日本境

内环节费用证明 



bixua
文本框
运输1个20尺集装箱始发港：美国巴尔的摩到货港：中国浙江宁波海运费：1883-4419美元



bixua
文本框
运输1个20尺集装箱始发港：日本东京到货港：中国浙江宁波海运费：1153-2518美元



海运一搜： 

操作指南 | 航贸参数 | 通关大全 | 行业公告 | 行业知识 | 政策法规 | 实用工具

添加新百科 获积分奖励【我来添加】

首页 » 航贸参数 » 进口货运保险普通货物费率表

进口货运保险普通货物费率表

（一）所有进口货物均按本费率表计算保险费，但如在指明货物资率表中的货物，承保一切险时还须加上指明货物

资率计算保险费。有特殊规定的按特殊规定计收。

（二）各种散装货物以及化肥、糖、粮谷、木材、油（包括油料）、活牲畜、新鲜果菜，其保险责任均至卸货港口

仓库或场地时终止。上述货物如需从港口转运到内地还需按转运内地费率加费的规定加费。

（三）本表系按每百元计算。

(1)海运

地区 平安险 F ． P ． A 水渍险 W ． A 一切险 A ． R ．

台湾、香港、澳门、南朝鲜、日本 0 ． 08 0.12 0.25

大洋洲及亚洲国家和地区 0 ． 10 0.15 0.35

加拿大、美国、欧洲 0 ． 15 0.20 0.45

非洲及中南美洲 0 ． 20 0.25 0.50

(2)陆运

地区 陆运 陆运一切险

香港、澳门 0 ． 07 0 ． 20

其它地区 0 ． 15 0 ． 40

(3)空运

地区 航空运输险 航空一切险

香港、澳门、台湾、日本、南朝鲜 0 ． 10 0 ． 25

其他世界各地 0 ． 20 0 ． 45

(4)邮包

东方卫视报道第五届全

球海运峰会

类别:媒体报道

大连电视台《大连新

闻》报道第六届海峰会

类别:媒体报道

大连财经频道《大连经

济报道》关注货代平

类别:

辽宁卫视《辽宁新闻联

播》报道第六届海峰

类别:媒体报道

24小时新闻排行

1 . 不符变动成本货载 阳明海运不收
2 . 深圳码头全面停运
3 . 《出口退(免)税企业分类管理办...
4 . 运需不平衡，8月初欧地线涨价遇...
5 . 这四个国家为何都要拉中国入伙修...
6 . 实货变空箱，宁波查获巨额出口骗...
7 . 董家口港成为青岛市第二个一类海...
8 . 希腊船东Diana Shipp...
9 . 黄埔文冲4艘散货船遭拒收?!
10 . 一艘货船在长江宜宾南溪水域发生...

在线视频

航贸百科

国际危规：  

首页 海歌搜索 应用平台 蓝网商讯 航贸百科 蓝色网站 登录 免费注册 English
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Doing Business 2016
Measuring Regulatory Quality and Efficiency 

13TH EDITION

 

A World Bank Group Flagship Report

COMPARING BUSINESS REGULATION FOR DOMESTIC FIRMS IN 189 ECONOMIES



DOING BUSINESS 2016210

 Reform making it easier to do business    Change making it more difficult to do business

ITALY OECD high income GNI per capita (US$) 34,280
Ease of doing business rank (1–189) 45 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 72.07 Population (m) 61.3

Starting a business (rank) 50 Getting credit (rank) 97 Trading across borders (rank) 1
DTF score for starting a business (0–100) 91.13 DTF score for getting credit (0–100) 45.00 DTF score for trading across borders (0–100) 100.00
Procedures (number) 5 Strength of legal rights index (0–12) 2 Time to export
Time (days) 5.5 Depth of credit information index (0–8) 7 Documentary compliance (hours) 1
Cost (% of income per capita) 13.8 Credit bureau coverage (% of adults) 100.0 Border compliance (hours) 0
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 27.3 Domestic transport (hours) 12

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 86 Protecting minority investors (rank) 36 Documentary compliance (US$) 0
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 69.31 DTF score for protecting minority investors (0–100) 63.33 Border compliance (US$) 0
Procedures (number) 10 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 6.0 Domestic transport (US$) 1,225
Time (days) 227.5 Extent of shareholder governance index (0–10) 6.7 Time to import
Cost (% of warehouse value)  3.6 Strength of minority investor protection index (0–10) 6.3 Documentary compliance (hours) 1
Building quality control index (0–15)  11 Border compliance (hours) 0

Paying taxes (rank) 137 Domestic transport (hours) 12
Getting electricity (rank) 59 DTF score for paying taxes (0–100) 62.98 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 76.37 Payments (number per year) 14 Documentary compliance (US$) 0
Procedures (number) 5 Time (hours per year)  269 Border compliance (US$) 0
Time (days) 124 Total tax rate (% of profit) 64.8 Domestic transport (US$) 1,225
Cost (% of income per capita) 209.4
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 7 Enforcing contracts (rank) 111 Resolving insolvency (rank) 23

DTF score for enforcing contracts (0–100) 54.79 DTF score for resolving insolvency (0–100) 76.14
Registering property (rank) 24 Time (days)  1,120 Time (years) 1.8
DTF score for registering property (0–100) 81.67 Cost (% of claim) 23.1 Cost (% of estate) 22
Procedures (number) 4 Quality of judicial processes index (0–18) 13 Recovery rate (cents on the dollar) 63.1
Time (days) 16 Strength of insolvency framework index (0–16) 13.5
Cost (% of property value) 4.4
Quality of land administration index (0–30) 26.5

JAMAICA Latin America & Caribbean GNI per capita (US$) 5,042
Ease of doing business rank (1–189) 64 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 67.27 Population (m) 2.7

Starting a business (rank) 9 Getting credit (rank) 7 Trading across borders (rank) 146
DTF score for starting a business (0–100) 97.28 DTF score for getting credit (0–100) 85.00 DTF score for trading across borders (0–100) 50.84
Procedures (number) 2 Strength of legal rights index (0–12) 10 Time to export
Time (days) 3 Depth of credit information index (0–8) 7 Documentary compliance (hours) 62
Cost (% of income per capita) 5.0 Credit bureau coverage (% of adults) 22.4 Border compliance (hours) 82
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 0.0 Domestic transport (hours) 3

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 72 Protecting minority investors (rank) 57 Documentary compliance (US$) 314
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 71.10 DTF score for protecting minority investors (0–100) 58.33 Border compliance (US$) 599
Procedures (number) 17 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 5.7 Domestic transport (US$) 385
Time (days) 129.5 Extent of shareholder governance index (0–10) 6.0 Time to import
Cost (% of warehouse value)  0.9 Strength of minority investor protection index (0–10) 5.8 Documentary compliance (hours) 87
Building quality control index (0–15)  10 Border compliance (hours) 106

Paying taxes (rank) 146 Domestic transport (hours) 3
Getting electricity (rank) 80 DTF score for paying taxes (0–100) 60.95 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 71.09 Payments (number per year) 37 Documentary compliance (US$) 331
Procedures (number) 7 Time (hours per year)  358 Border compliance (US$) 606
Time (days) 95 Total tax rate (% of profit) 35.2 Domestic transport (US$) 387
Cost (% of income per capita) 242.9
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 7 Enforcing contracts (rank) 107 Resolving insolvency (rank) 35

DTF score for enforcing contracts (0–100) 55.36 DTF score for resolving insolvency (0–100) 69.08
Registering property (rank) 122 Time (days)  655 Time (years) 1.1
DTF score for registering property (0–100) 53.70 Cost (% of claim) 45.6 Cost (% of estate) 18
Procedures (number) 8 Quality of judicial processes index (0–18) 11 Recovery rate (cents on the dollar) 64.5
Time (days) 18 Strength of insolvency framework index (0–16) 11
Cost (% of property value) 9.8
Quality of land administration index (0–30) 14

JAPAN OECD high income GNI per capita (US$) 42,000
Ease of doing business rank (1–189) 34 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 74.72 Population (m) 127.1

Starting a business (rank) 81 Getting credit (rank) 79 Trading across borders (rank) 52
DTF score for starting a business (0–100) 86.34 DTF score for getting credit (0–100) 50.00 DTF score for trading across borders (0–100) 85.90
Procedures (number) 8 Strength of legal rights index (0–12) 4 Time to export
Time (days) 10.2 Depth of credit information index (0–8) 6 Documentary compliance (hours)  3.4 
Cost (% of income per capita) 7.5 Credit bureau coverage (% of adults) 100.00 Border compliance (hours)  48 
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 0.0 Domestic transport (hours)  2.3 

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 68 Protecting minority investors (rank) 36 Documentary compliance (US$)  15 
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 71.65 DTF score for protecting minority investors (0–100) 63.33 Border compliance (US$)  306.1 
Procedures (number) 12 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 7.0 Domestic transport (US$)  307.9 
Time (days) 197 Extent of shareholder governance index (0–10) 5.7 Time to import
Cost (% of warehouse value) 0.6 Strength of minority investor protection index (0–10) 6.3 Documentary compliance (hours)  3.4 
Building quality control index (0–15) 10 Border compliance (hours)  48 

Paying taxes (rank) 121 Domestic transport (hours)  2.3 
Getting electricity (rank) 14 DTF score for paying taxes (0–100) 67.16 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 89.88 Payments (number per year) 14 Documentary compliance (US$)  22.8 
Procedures (number) 3.4 Time (hours per year)  330 Border compliance (US$)  337.4 
Time (days) 97.7 Total tax rate (% of profit) 51.3 Domestic transport (US$)  307.9 
Cost (% of income per capita) 0.0
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 8 Enforcing contracts (rank) 51 Resolving insolvency (rank) 2

DTF score for enforcing contracts (0–100) 65.26 DTF score for resolving insolvency (0–100) 93.75
Registering property (rank) 48 Time (days)  360 Time (years) 0.6
DTF score for registering property (0–100) 73.91 Cost (% of claim)  23.4 Cost (% of estate) 4
Procedures (number) 6 Quality of judicial processes index (0–18)  7.5 Recovery rate (cents on the dollar) 92.9
Time (days) 13 Strength of insolvency framework index (0–16) 14
Cost (% of property value) 5.8
Quality of land administration index (0–30) 24.5

Note: Most indicator sets refer to a case scenario in the largest business city of an economy, though for 11 economies the data are a population-weighted average for the two largest business cities. For some 
indicators a result of “no practice” may be recorded for an economy; see the data notes for more details.
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243COUNTRY TABLES

 Reform making it easier to do business    Change making it more difficult to do business

UNITED STATES OECD high income GNI per capita (US$) 55,200
Ease of doing business rank (1–189) 7 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 82.15 Population (m) 318.9

Starting a business (rank) 49 Getting credit (rank) 2 Trading across borders (rank)  34 
DTF score for starting a business (0–100) 91.22 DTF score for getting credit (0–100) 95.00 DTF score for trading across borders (0–100)  92.01 
Procedures (number) 6 Strength of legal rights index (0–12) 11 Time to export
Time (days) 5.6 Depth of credit information index (0–8) 8 Documentary compliance (hours)  1.5 
Cost (% of income per capita) 1.1 Credit bureau coverage (% of adults) 100.0 Border compliance (hours)  1.5 
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 0.0 Domestic transport (hours)  48.4 

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 33 Protecting minority investors (rank) 35 Documentary compliance (US$)  60 
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 76.73 DTF score for protecting minority investors (0–100) 64.67 Border compliance (US$)  175 
Procedures (number) 15.8 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 8.3 Domestic transport (US$)  3,222.9 
Time (days) 80.6 Extent of shareholder governance index (0–10) 4.6 Time to import
Cost (% of warehouse value)  1.0 Strength of minority investor protection index (0–10) 6.5 Documentary compliance (hours)  7.5 
Building quality control index (0–15)  10.6 Border compliance (hours)  1.5 

Paying taxes (rank) 53 Domestic transport (hours)  77.8 
Getting electricity (rank) 44 DTF score for paying taxes (0–100) 80.81 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 81.52 Payments (number per year) 10.6 Documentary compliance (US$)  100 
Procedures (number) 4.8 Time (hours per year) 175 Border compliance (US$)  175 
Time (days) 89.6 Total tax rate (% of profit) 43.9 Domestic transport (US$)  3,396 
Cost (% of income per capita) 24.6
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 7 Enforcing contracts (rank) 21 Resolving insolvency (rank) 5

DTF score for enforcing contracts (0–100) 72.61 DTF score for resolving insolvency (0–100) 90.12
Registering property (rank) 34 Time (days)  420 Time (years) 1.5
DTF score for registering property (0–100) 76.85 Cost (% of claim)  30.5 Cost (% of estate) 8
Procedures (number) 4.4 Quality of judicial processes index (0–18) 13.8 Recovery rate (cents on the dollar) 80.4
Time (days) 15.2 Strength of insolvency framework index (0–16) 15
Cost (% of property value) 2.4
Quality of land administration index (0–30) 17.6

URUGUAY Latin America & Caribbean GNI per capita (US$) 16,360
Ease of doing business rank (1–189) 92 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 61.21 Population (m) 3.4

Starting a business (rank) 61 Getting credit (rank) 59 Trading across borders (rank) 153
DTF score for starting a business (0–100) 89.87 DTF score for getting credit (0–100) 60.00 DTF score for trading across borders (0–100) 48.77
Procedures (number) 5 Strength of legal rights index (0–12) 4 Time to export
Time (days) 6.5 Depth of credit information index (0–8) 8 Documentary compliance (hours)  96 
Cost (% of income per capita) 22.0 Credit bureau coverage (% of adults) 100.0 Border compliance (hours)  144 
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 84.1 Domestic transport (hours)  1 

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 160 Protecting minority investors (rank) 122 Documentary compliance (US$)  231 
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 54.68 DTF score for protecting minority investors (0–100) 45.00 Border compliance (US$)  1,095 
Procedures (number) 21 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 5.0 Domestic transport (US$)  300 
Time (days) 251 Extent of shareholder governance index (0–10) 4.0 Time to import
Cost (% of warehouse value)  1.2 Strength of minority investor protection index (0–10) 4.5 Documentary compliance (hours)  72 
Building quality control index (0–15)  8 Border compliance (hours)  13 

Paying taxes (rank) 130 Domestic transport (hours)  12 
Getting electricity (rank) 40 DTF score for paying taxes (0–100) 65.25 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 82.12 Payments (number per year) 31 Documentary compliance (US$)  285 
Procedures (number) 5 Time (hours per year)  277 Border compliance (US$)  375 
Time (days) 48 Total tax rate (% of profit) 41.8 Domestic transport (US$)  1,175 
Cost (% of income per capita) 12.7
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 6 Enforcing contracts (rank) 104 Resolving insolvency (rank) 64

DTF score for enforcing contracts (0–100) 56.01 DTF score for resolving insolvency (0–100) 52.37
Registering property (rank) 110 Time (days)  725 Time (years) 1.8
DTF score for registering property (0–100) 58.01 Cost (% of claim) 19.0 Cost (% of estate) 7
Procedures (number) 8 Quality of judicial processes index (0–18) 7 Recovery rate (cents on the dollar) 42.1
Time (days) 66 Strength of insolvency framework index (0–16) 9.5
Cost (% of property value) 7.0
Quality of land administration index (0–30) 20.5

UZBEKISTAN Europe & Central Asia GNI per capita (US$) 2,090
Ease of doing business rank (1–189) 87 Overall distance to frontier (DTF) score (0–100) 62.60 Population (m) 30.7

Starting a business (rank) 42 Getting credit (rank) 42 Trading across borders (rank) 159
DTF score for starting a business (0–100) 92.18 DTF score for getting credit (0–100) 65.00 DTF score for trading across borders (0–100) 44.31
Procedures (number) 5 Strength of legal rights index (0–12) 6 Time to export
Time (days) 6.5 Depth of credit information index (0–8) 7 Documentary compliance (hours)  174 
Cost (% of income per capita) 3.4 Credit bureau coverage (% of adults) 19.4 Border compliance (hours)  112 
Minimum capital (% of income per capita) 0.0 Credit registry coverage (% of adults) 0.0 Domestic transport (hours)  52 

Cost to export
Dealing with construction permits (rank) 151 Protecting minority investors (rank) 88 Documentary compliance (US$)  292 
DTF score for dealing with construction permits (0–100) 58.75 DTF score for protecting minority investors (0–100) 53.33 Border compliance (US$)  278 
Procedures (number) 23 Extent of conflict of interest regulation index (0–10) 5.7 Domestic transport (US$)  1,065 
Time (days) 176 Extent of shareholder governance index (0–10) 5.0 Time to import
Cost (% of warehouse value)  4.0 Strength of minority investor protection index (0–10) 5.3 Documentary compliance (hours)  174 
Building quality control index (0–15)  10.5 Border compliance (hours)  111 

Paying taxes (rank) 115 Domestic transport (hours)  2 
Getting electricity (rank) 112 DTF score for paying taxes (0–100) 68.83 Cost to import
DTF score for getting electricity (0–100) 61.94 Payments (number per year) 33 Documentary compliance (US$)  292 
Procedures (number) 7 Time (hours per year)  192.5 Border compliance (US$)  278 
Time (days) 89 Total tax rate (% of profit) 41.1 Domestic transport (US$)  58 
Cost (% of income per capita) 1,393.1
Reliability of supply and transparency of tariffs index (0–8) 5 Enforcing contracts (rank) 32 Resolving insolvency (rank) 75

DTF score for enforcing contracts (0–100) 70.04 DTF score for resolving insolvency (0–100) 47.24
Registering property (rank) 87 Time (days)  225 Time (years) 2.0
DTF score for registering property (0–100) 64.42 Cost (% of claim) 20.5 Cost (% of estate) 10
Procedures (number) 9 Quality of judicial processes index (0–18) 7.5 Recovery rate (cents on the dollar) 41.3
Time (days) 46 Strength of insolvency framework index (0–16) 8
Cost (% of property value) 1.4
Quality of land administration index (0–30) 16.5

Note: Most indicator sets refer to a case scenario in the largest business city of an economy, though for 11 economies the data are a population-weighted average for the two largest business cities. For some 
indicators a result of “no practice” may be recorded for an economy; see the data notes for more details.
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附件 9：美国地质勘探局《2017 年矿产概要》 
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STRATEGIC REPORT 

Principal activities and review of the business 

Iofina plc (“Iofina” or the “Company”) is the holding company of a group of companies (the “Group”) 
involved in the exploration and production of iodine with complete vertical integration into the 
specialty chemical iodine derivatives business. Iodide in brine water is sourced from partnerships with 
oil and gas operators in the United States and is used as a raw material for the production of iodine 
at the Group’s five IOsorb® plants.  Iodine containing or other halogen based products are produced 
at and sold through the Company’s wholly owned subsidiary Iofina Chemical, Inc., with the major raw 
material being the Group’s produced iodine.  Additionally, the Group’s crystalline IOflo® iodine is sold 
directly to other iodine end-users. 

Iodine is a rare element that is produced only in a few countries in the world, with approximately 90 
percent produced from Chile (60 percent) and Japan (30 percent, including recycled waste streams). 
The Group produces iodine in the United States where the overall global iodine production is only a 
small percentage of the world’s total production, but where there is a large consumption 
(approximately 23%) of the world’s iodine by various manufacturers. 

Iofina Resources, Inc. is the Group’s wholly owned subsidiary which uses proprietary Wellhead 
Extraction Technology® (WET®) and WET® IOsorb® methods for the production of iodine from brine. 
The Directors of the Company believe that Iofina’s unique business model for the production of iodine 
by utilizing produced brine from third party oil and gas producers is advantageous for long term raw 
material sourcing and minimized production and expansion costs.  

The main focus of Iofina’s current business model is the production of iodine from brine and the 
creation and sales of halogen derivatives through Iofina Chemical.  The Directors feel strongly that 
diversification of the business while focusing on our core expertise is important.  Iofina Resources 
diversifies its iodine production through five IOsorb® production plants with different brine suppliers 
in our core area in Oklahoma.  Iofina Chemical produces many iodine based products with applications 
in various industries including agricultural, pharmaceutical, biocides and others.  Additional 
diversification is realised by the production of non-iodine based products.  Markets for various 
products can change, and Iofina Chemical’s ability to produce a variety of products allows the Group 
to take advantage of growing markets while not being as affected by temporarily depressed or 
declining markets.  

Although iodine prices continued to fall in 2016, which had a significant impact on the Group’s gross 
profit margins, global iodine consumption was marginally higher.  Demand for the Group’s non-iodine 
halogen derivatives rose in 2016.  The Group continues to invest in iodine exploration as Iofina 
Resources’ focus on improving efficiencies and reducing costs in 2016 transitions to growth plans to 
increase iodine production at new sites in the future.  Additional investment in R&D for new products 
and applications, and expansion of current product capacities at Iofina Chemical, position the Group 
well for future success. 
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3. Segment reporting 
 

a. Business segments - The Group reports its business segments in line with IFRS 8 – Operating 
Segments, which requires reporting based on the information that is presented to the chief 
operating decision maker. This is determined to be the Board. The Board receives consolidated 
management accounts for the companies within the Group. The costs of Iofina plc are included 
within unallocated corporate expenses. 
 

     

 

Halogen 
Derivatives and 

Iodine Montana 

Unallocated 
Corporate 
Expenses Total 

Year ended 31 December 2016 $ $ $ $ 
Revenue 22,492,914 – – 22,492,914 
Gross profit 2,700,717 – – 2,700,717 
Impairment – (469,263) – (469,263) 
Segment result $(2,012,472) $(1,040,916) $(610,886) $(3,664,274) 
     
Year ended 31 December 2015 $ $ $ $ 
Revenue 20,329,057 – – 20,329,057 
Gross profit 4,337,568 – – 4,337,568 
Segment result $(250,222) $(683,696) $(2,042,570) $(2,976,488) 
 
     
 31 December  31 December 
 2016  2015 
Assets $  $ 
Halogen Derivatives and Iodine 36,646,449  40,091,220 
Montana 3,826,719  4,661,549 
Unallocated Corporate  106,612  67,800 
Total $40,579,780  $44,820,569 
    
Liabilities    
Halogen Derivatives and Iodine 4,957,083  4,205,262 
Montana –  – 
Unallocated Corporate 18,920,171  19,869,254 
Total $23,877,254  $24,074,516 
    
Capital expenditure    
Halogen Derivatives and Iodine 805,416  1,136,592 
Montana –   252,706 
Total $805,416  $1,389,298 
    
Depreciation/amortisation    
Halogen Derivatives and Iodine 1,583,507  1,579,928 
Montana 462,361   467,270 
Montana - impairment 469,263  – 
Total $2,515,131  $2,047,198 
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2016/7 - 12 Country All UNIT: (1,000YEN)
QUANTITY2 VALUE

(2801.20-000  )TOTAL KG 147,600         340,565                  
106 TAIWAN KG 3,600             5,708                      
302 CANADA KG -                617                         
409 CHILE KG 144,000         334,240                  

2017/1 - 6 Country All UNIT: (1,000YEN)
QUANTITY2 VALUE

(2801.20-000  )TOTAL KG 75597 178168
106 TAIWAN KG 3597 5225
302 CANADA KG -                678
409 CHILE KG 72000 172265

从智利进口 216,000 
日本总进口 223,197 
智利进口占比 97%

数量 金额（日元） 日元单价 日元兑美元汇率 美元单价

216,000         506,505,000           2,344.93  109.1259 21.49      

日元兑美元汇率

Federal Reserve Bank of St. Louis
Japan / U.S. Foreign Exchange Rate, Japanese Yen to One U.S. Dollar, Monthly, Not Seasonally Adjusted

observation_date EXJPUS
2016-07-01 104.1910
2016-08-01 101.2383
2016-09-01 101.7843
2016-10-01 103.9075
2016-11-01 108.4430
2016-12-01 115.9981
2017-01-01 114.8721
2017-02-01 112.9116
2017-03-01 112.9165
2017-04-01 110.0910
2017-05-01 112.2436
2017-06-01 110.9141

2016/7-2017/6平均汇率： 109.1259

2016/7-2017/6从智利进口合计：

2016/7-2017/6期间进口情况（KG）



附件 12：伊势化学株式会社 2016 年度合并

收入报表 



Top page IR Information Financial data

FY2016 Consolidated balance sheets  PDF(90KB)

FY2016 Consolidated statements of income  PDF(83KB)

FY2016 Consolidated statements of cash flows  PDF(80KB)

FY2015 Consolidated balance sheets  PDF(91KB)

FY2015 Consolidated statements of income  PDF(83KB)

FY2015 Consolidated statements of cash flows  PDF(80KB)

FY2014 Consolidated balance sheets  PDF(91KB)

FY2014 Consolidated statements of income  PDF(82KB)

FY2014 Consolidated statements of cash flows  PDF(79KB)

FY2013 Consolidated balance sheets  PDF(54KB)

FY2013 Consolidated statements of income  PDF(57KB)

FY2013 Consolidated statements of cash flows  PDF(60KB)

FY2012 Consolidated balance sheets  PDF(65KB)

FY2012 Consolidated statements of income  PDF(58KB)

FY2012 Consolidated statements of cash flows  PDF(54KB)

Japanese｜Site map

http://www.isechem.co.jp/english/business/three.html
http://www.isechem.co.jp/english/products/products_index.html
http://www.isechem.co.jp/english/corporate/top_message.html
http://www.isechem.co.jp/english/ir/situation.html
http://www.isechem.co.jp/
http://www.isechem.co.jp/english/index.html
http://www.isechem.co.jp/english/index.html
http://www.isechem.co.jp/english/ir/situation.html
http://www.isechem.co.jp/english/ir/situation.html
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2016_Consolidated_Balance_Sheets.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2016_Consolidated_Statements_of_Income.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2016_Consolidated_Statements_of_Cash_Flows.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2015 Consolidated Balance Sheets.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2015 Consolidated Statements of Income.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2015 Consolidated Statements of Cash Flows.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2014 Consolidated balance sheets.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2014 Consolidated statements of income.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2014 Consolidated statements of cash flows.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2013 Consolidated balance sheets.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2013 Consolidated statements of income.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/FY2013 Consolidated statements of cash flows.pdf
http://www.isechem.co.jp/english/pdf/Balance Sheets_2012.pdf
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Consolidated Statements of Income
Ise Chemicals Corporation and its consolidated subsidiary

For the years ended December 31, 2015 and 2016

Net sales 17,738 14,219
Cost of sales 13,921 11,664
Gross profit 3,817 2,554
Selling, general and administrative expenses 1,493 1,482
Operating income 2,324 1,071
Non-operating income 25 15
Non-operating expenses 18 19
Ordinary income 2,331 1,068
Extraordinary income 0 -                   
Extraordinary losses 257 35
Income before income taxes 2,074 1,032
Income taxes-current 721 376
Income taxes-deferred 35 (48)
Total income taxes 756 327
Net income 1,318 705

Millions of Yen

2015 2016
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附件 13：WTO 反倾销实践委员会《关于反

倾销调查数据收集期的建议》 



./. 

WORLD TRADE 

ORGANIZATION 

 
 G/ADP/6 
16 May 2000 

 (00-1992) 

  
Committee on Anti-Dumping Practices  

 
 
 

RECOMMENDATION CONCERNING THE PERIODS 
OF DATA COLLECTION FOR ANTI-DUMPING INVESTIGATIONS 

 
Adopted by the Committee on 5 May 2000 

 
 

_______________ 
 
 
 The Committee notes that although the Agreement on Implementation of Article VI of GATT 
1994 refers to the period of data collection for dumping investigations when it refers to the "period of 
investigation", it does not establish any specific period of investigation1, nor does it establish 
guidelines for determining an appropriate period of investigation, for the examination of either 
dumping or injury. 
 
 The Committee considers that guidelines for determining what period or periods of data 
collection may be appropriate for the examination of dumping and of injury would be useful.  The 
Committee also recognizes, however, that such guidelines do not preclude investigating authorities 
from taking account of the particular circumstances of a given investigation in setting the periods of 
data collection for both dumping and injury, to ensure that they are appropriate in each case.  
 
 In light of the foregoing considerations, the Committee recommends that with respect to 
original investigations to determine the existence of dumping and consequent injury - 
 
1. As a general rule: 
 

(a) the period of data collection for dumping investigations normally should be twelve 
months, and in any case no less than six months,1 ending as close to the date of 
initiation as is practicable; 

 

(b) the period of data collection for investigating sales below cost1, and the period of data 
collection for dumping investigations, normally should coincide in a particular 
investigation; 

   
 (c) the period of data collection for injury investigations normally should be at least three 

years, unless a party from whom data is being gathered has existed for a lesser period, 
and should include the entirety of the period of data collection for the dumping 
investigation;  

 
 (d) In all cases the investigating authorities should set and make known in advance to 

interested parties the periods of time covered by the data collection, and may also set 
dates certain for completing collection and/or submission of data.  If such dates are 
set, they should be made known to interested parties. 

                                                      
1 Footnote 4 of the Agreement does provide that, for purposes of determining whether sales below cost 

may be treated as not being in the ordinary course of trade, the "extended period of time" within which such 
sales are made "should normally be one year but shall in no case be less than six months".  
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2. In establishing the specific periods of data collection in a particular investigation, 
investigating authorities may, if possible, consider practices of firms from which data will be sought 
concerning financial reporting and the effect this may have on the availability of accounting data.  
Other factors that may be considered include the characteristics of the product in question, including 
seasonality and cyclicality, and the existence of special order or customized sales. 
 
3. In order to increase transparency of proceedings, investigating authorities should include in 
public notices or in the separate reports provided pursuant to Article 12.2 of the Agreement, an 
explanation of the reason for the selection of a particular period for data collection if it differs from 
that provided for in:  paragraph 1 of this recommendation, national legislation, regulation, or 
established national guidelines. 
 

 
__________ 
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附件 15：申请人同类产品生产、经营和财

务数据 



非保密概要 

附件 15：申请人同类产品生产、经营及财务数据。 

本附件内容为申请书正文部分所提供的申请人的生产、经营和财

务数据的底层数据及相关证明材料，属于申请人的商业秘密，故申请

保密。 

在申请书公开版本的正文部分，已经以指数形式提供了上述数据

的非保密概要，其他利害关系方可以合理理解。 
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